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          В работе произведен анализ показателей качества электрической энергии в сетях 6 кВ ПС-352 35/6 кВ, питающей горно-обогатительный комбинат АО «Апатит». Произведена оценка соответствия экспериментально измеренных ПКЭ требованиям действующей нормативно-технической документации. Выполнен анализ режимов работы основного оборудования ПС-352 и выявлены источники возмущений, приводящие к нарушению качества электрической энергии. Разработаны мероприятия по обеспечению соответствия ПКЭ установленным нормативным требованиям.
        

        
          In this work, the analysis of the quality indicators of electrical energy in the 6 kV SS-352 35/6 kV networks supplying the mining and processing plant of Apatit JSC was made. An assessment of the compliance of the experimentally measured PQL with the requirements of the current regulatory and technical documentation has been made. The analysis of the operating modes of the main equipment of the SS-352 is performed and the sources of disturbances that lead to a violation of the quality of electrical energy are identified. Developed measures to ensure compliance of the SCE with the established regulatory requirements.
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